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ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 20/04/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
 
ΘΕΜΑ: «Απόδοση πάρκου στον Δήμο Κω» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων της Κω και σύμφωνα με ανάρτηση σε τοπικές 
ιστοσελίδες του διαδικτύου, η Δημοτική Αρχή της Κω αιτείται την απόδοση προς 
κοινόχρηστη χρήση τμήματος αρχαιολογικού χώρου, στο ιστορικό κέντρο της πόλης. 
Πρόκειται για έκταση (πάρκο) επί κεντρικής οδού, η οποία μπορεί να διαμορφωθεί ως 
παιδική χαρά και χώρος αναψυχής από τον Δήμο Κω, αφού οριοθετηθεί με καλαίσθητη 
περίφραξη. Αν και ο ανωτέρω χώρος αποτελούσε για δεκαετίες χώρο αναψυχής, 
παιχνιδιού και άλλων δραστηριοτήτων, τα τελευταία χρόνια, παραμένει κλειστός. Ο εν 
λόγω χώρος αποτελεί αναπόσπαστο τμήμα της ζωής της πόλης, ως κοινόχρηστος χώρος 
και «πνεύμονας πρασίνου» και είναι δυνατόν, σε αγαστή συνεργασία με την τοπική 
αρχαιολογική υπηρεσία να αποδοθεί, εκ νέου, στο κοινωνικό σύνολο. Επιπροσθέτως, 
στην άνω αναφερόμενη έκταση δεν υπάρχουν επιφανειακά αρχαιολογικά ευρήματα και 
ως εκ τούτου, δεν υφίσταται κανένας κίνδυνος αλλοίωσης ή καταστροφής τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε, εφόσον εξασφαλιστούν τα εχέγγυα διαφύλαξης της ως άνω 
χαρακτηρισμένης αρχαιολογικής έκτασης, να αποδώσετε τον εν λόγω χώρο στον Δήμο 
Κω, με την προοπτική να αναλάβει με τη σειρά του ο τελευταίος τον ευπρεπισμό του, την 
αξιοποίησή του ως πάρκο αναψυχής και την προστασία και διαφύλαξή του έναντι 
πιθανών κακόβουλων προθέσεων, οι οποίες θα αλλοίωναν τον αρχαιολογικό του 
χαρακτηρισμό; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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